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I believe that there should be a strict limit on the amount of tall buildings for the overall benefit of those 
living in the borough. 
 
Please can you advise the Planning Inspector of this. 
 
From Paul Scott. 

 

  

  

 

 

 
 
 

 

 

  
 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 
 

 




